
Zápisnica  z rokovania AS Fakulty PEDAS 

 

Dňa: 12.03.2018 

Miesto a čas rokovania: zasadacia miestnosť dekanátu F PEDAS, 08:00 h 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny ( 15 z 19 členov) 

Ospravedlnení: 1 

Hostia: podľa prezenčnej listiny (3) 

 

Program zasadania: 

1. Prerokovania a schválenie návrhu dokumentu Štatút FPEDAS. 

2. Správa o činnosti AS FPEDAS za rok 2015, 2016 a 2017. 

3. Rôzne. 

 

Priebeh rokovania: 

K bodom rokovania bol elektronicky k pozvánke  zaslaný podkladový materiál: Štatút 

FPEDAS; Správy o činnosti AS FPEDAS za rok 2015,2016 a 2017. 

V úvode predseda AS prof. RNDr. Ing. K.  Achimský, CSc. otvoril zasadanie senátu, 

privítal hostí , pani dekanku prof. Ing. A. Križanovú, CSc. a jej spolupracovníkov z vedenia 

F PEDAS. Následne pán predseda AS oboznámil prítomných s programom zasadania 

a oslovil senátorov, so žiadosťou o pripadne návrhy zmeny programu rokovania, program 

rokovania bol schválený pôvodný. Vzhľadom na počet prítomných predseda AS 

skonštatoval, že AS je uznášania schopný.  

 

1. Prvým bodom rokovania bolo schválenie Štatútu FPEDAS 

 

Dekanka fakulty prof. Ing. Anna Križanová, CSc. oboznámila prítomných s dôvodmi 

vypracovania  návrhu Štatútu FPEDAS a jeho obsahom. Po diskusii, v ktorej senátori 

upozornili na formálne chyby návrhu Štatútu FPEDAS, predseda senátu zahájil hlasovanie 

o schválení –  Štatútu FPEDAS. 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: 15 členov 

Za: 15  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Návrh Štatútu FPEDAS bol schválený AS FPEDAS. 

 

 

 

2. Ďalším bodom rokovania bolo schválenie Správ o činnosti AS FPEDAS 

v jednotlivých rokoch 2015,2016 a 2017 



Predseda AS prof. RNDr. Ing. K.  Achimský, CSc. oboznámil senátorov s potrebou 

schválenia  Správ o činnosti AS FPEDAS za roky 2015 – 2017 a upozornil na formálne 

chyby v správe za rok 2017, následne zahájil hlasovanie. 

 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: 15 členov 

Za: 14  

Proti: 0 

Zdržali sa: 1 

Správy o činnosti AS FPEDAS za rok 2015, 2016 a 2017 boli schválené AS FPEDAS. 

 

3. Rôzne 

V rôznom vystúpila pani dekanka prof. Ing. Anna Križanová, CSc. požiadala senátorov 

o súčinnosť pri doplňujúcej voľbe nových senátorov/ študentskej časti AS FPEDAS  

a zároveň upozornila na potrebu zmien vnútorných predpisov AS FPEDAS. V diskusiu na 

danú tému pokračovala aj JUDr. doc. Ing. Alena Novák Sedláčková, PhD., ktorá 

elektronicky v januári 2018 zaslala senátorom svoje návrhy na zmeny vnútorných predpisov 

AS FPEDAS. Na základe diskusie sa AS FPEDAS uzniesol na potrebe konzultácie 

s právnym oddelením ŽU, pri zmene vnútorných predpisov AS FPEDAS. Následne senátori 

stanovili termín ďalšieho zasadania AS FPEDAS na 19.03.2018 k téme Návrhu zmien 

vnútorných predpisov AS FPEDAS.  

Ďalej v rôznom vystúpil Bc. P. Bátory, ktorý požiadal dekanku fakulty prof. Ing. Annu 

Križanovú, CSc. o informácie ohľadom organizovaní študentských akcii v priestoroch 

Stravovacieho zariadenia ŽU.  

V bode rôzne vystúpila doc. Ing. Bibiána Buková, PhD.  so žiadosťou o bližšie 

informácie  dekanku prof. Ing. Annu Križanovú, CSc. , ohľadne plánovaného používania iba 

zamestnaneckých kariet na otváranie vstupných/ výstupných rámp na parkovisko ŽU, 

z dôvodu ich častej nefunkčnosti a vzdialenosti snímania. 

Predseda AS prof. RNDr. Ing. K.  Achimský, CSc  poďakoval senátorom za ich účasť na 

zasadaní AS. 

 

 

   

V Žiline 13.03.2018 

Zápisnicu vyhotovila: doc. Ing. Bibiána Buková, PhD. 

Overil predseda AS FPEDAS: prof. Ing. RNDr. Karol Achimský, CSc.   

  

  

 


